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DIN17.mai
FINNER DU HOS OSS

ALT DU TRENGER TIL

#handlelokalt
1 0 - 2 0  ( 1 8 )

w w w . s t a d i o n p a r k e n . n o  /  

GRATIS TAKSJEKK
Bestill nytt tak av oss denne måneden! 

Bestill GRATIS
befaring i dag!Tlf: 51 52 43 00, Stavanger 

www.byggmester-bob.no

TRYGGHET • ERFARING • KVALITET

En annerledes 
17.mai-feiring

Tre generasjoner Oftedal har solgt Toyota siden tidlig på 
1970-tallet. Nå har de butikk både på Mariero og Forus, 
og åpner snart ny på Bryne. 

På grunn av smittevernstiltak vil alle skolegårdsarrangementer bli 
avlyst. Dette er ikke grunn god nok til å stoppe feiringen. Finn fram 
flaggene, ta på bunaden. Pynt dere og spis ekstra mye is denne 
dagen.  Lag høytid hjemme, så skal 17. mai-komiteen sørge for 
tilgjengeliggjøring av folkefest via TV og digitale kanaler. Alle må 
klargjøre stemmene. Klokken 13.00 skal vi synge nasjonalsangen 
unisont fra trapper, balkonger, hager og terrasser. 

Mai er tid for å jobbe litt med kjøkkenhagen nå, hvis du 
ikke allerede er i gang. Reddik, rødbeter og gulrot kan 
nå så direkte ut på vokseplassen.  Potetene kan settes 
og krydderplantene kan plantes ut og gjerne få litt kalk-
tilskudd. 
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Leder

Basert på høstens valgre-
sultat ble nytt kommune-
delsutvalg konstituert og 
kom i virke fra nyttår med 
utvidet mandat med hen-
syn til lokaldemokrati. Ut-
valget består av represen-
tanter fra ulike politiske 
parti, har en fin blanding 
av erfarne kulturbærere 
og nye entusiastiske repre-
sentanter, alle med en fel-
les målsetting om å frem-
me saker som er viktige for 
Hinnas befolkning.

Kommunedelsutvalget 
har gjennomført to møter 
i vår. Sakene vi har hatt til 
behandling har stor spenn-
vidde fra stengning av 
veier til omfattende regu-
leringsplan for Forus Øst – 
en helt ny bydel. Siste mø-
tehadde vi 10. mars. Møtet 
var innholdsrikt, motive-
rende, og vi gikk hjem med 
målsetting om å ferdigstille 
handlingsplan for bydelen 

til neste møte. Handlings-
planen skulle inneholde 
viktige prioriterte tiltak, 
kortsiktig og mer langsik-
tig, som vil bidra til at byde-
len vår blir enda bedre å bo 
i for alle. Det skulle imidler-
tid snart vise seg at ingen 
av oss hadde tatt høyde for 
virus-situasjonen som kom 
til å ramme oss alle innen 
kort tid.

Over natten ble samfunns-
kritiske funksjoner som 
barnehager, skoler, arbeids-
plasser, fritidsaktiviteter og 
ikke minst sosial omgang 
stengt ned. De fleste har 
opplevd situasjonen som 
uvirkelig og dramatisk.  
Helsemessige konsekven-
ser, permitteringer, ensom-
het og utrygghet – uviss-
het – har preget oss alle. 
Enkelte grupper har hatt 
det mer krevende enn an-
dre. Risikogruppen med 
hovedvekt av eldre, har hatt 

dager preget av isolasjon og 
ensomhet. 

Jeg vil også trekke fram 
ungdommen som en sårbar 
gruppe. Troen på framti-
den er svært viktig. Dette 
er utfordrende når skoler 
stenger ned, eksamener 
avlyses, jobbmulighetene er 
redusert samtidig som fri-
tidsaktiviteter og omgang 
med nærmeste venner er 
sterkt begrenset. For noen 
grupper barn og unge er 
nettopp fritidsaktiviteter et 
stort lyspunkt i hverdagen. 
Jeg håper alle klubber og 
organisasjoner griper mu-
ligheten for å drive organi-
sert aktivitet i samsvar med 
retningslinjer. Her gjelder 
det å være kreativ – dette 
er viktig forebyggende ar-
beid!

Etter noen få kaotiske 
dager med ukontrollert 
hamstring av egg, pizza og 

dopapir, har jeg opplevd en 
bydel som har tatt ansvar. 
Folk har tatt retningslin-
jene fra myndighetene på 
alvor og fulgt dem i praksis 
- først og fremst med sterkt 
begrenset sosial kontakt. 
Resultatene helsemyndig-
hetene i vår region nå kan 
vise til, taler for seg selv.

Jeg har opplevd en befolk-
ning på tur i egen bydel. 
Et nikk, et smil eller en 
kort samtale, med kjente 
og ukjente, er billig og god 
medisin. Nå er samfunnet 
gradvis på vei tilbake. Det 
er aktivitet på Vaulenba-
nen, på Hinna Stadion og på 
Knudamyrå. Utenfor hjem-
mekontorvinduet mitt er 
«ongane i gadå» på vei til 
skolen igjen – fantastisk.

Det blir 17. mai i år også, 
men dagen kommer til å bli 
annerledes. Tradisjonsrike 
arrangementer i bydelen 

er avlyst. Følgelig er det 
viktigere enn noen gang at 
hver enkelt av oss bidrar til 
å gjøre dagen til den høy-
tidsdagen som dagen er, og 
fortjener. Betydningen av 
friheten vårt samfunn er 
tuftet på og som vi til dag-
lig tar for gitt, er noe vi alle 
bør ta oss tid til å reflektere 
over.

De viktigste aktørene på 17. 
mai, musikantene våre, vil 
bidra i år også, men denne 
gang uten annonsert pro-
gram. Hører du dem i nær-
heten av der du bor - ta vel 
imot dem!

Geir Støle

Leder Hinna kommunedels-
utvalg

Den uvirkelige våren
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Hvordan skal vi 
utvikle Stavanger?
Nå holder vi på med kommuneplanens arealdel, som handler 
om hvordan vi skal utvikle de ulike områdene i Stavanger:
  
Hvor skal vi bygge nye boliger, hvor tett skal det være lov  
å bygge, og hvilke områder bør utvikles først? Hvor skal det 
være plass til ulike typer handels- og næringsvirksomhet,  
hvor skal det være grøntområder, og hvordan skal vi komme 
oss rundt mest mulig effektivt og miljøvennlig? 

Vi vil veldig gjerne ha dine innspill til dette planarbeidet.

Les mer og si din mening innen 15. juni på  
stavanger.kommune.no/nyarealdel

PPRROOGGRRAAMMHHØØSSTT22002200

VVåårree ttiillbbuudd eerr ffoorr sseenniioorreerr..
FFlleerree aakkttiivviitteetteerr ssttøøtttteess aavv KK--ssttuudd..
GGåårr dduu mmeedd eett øønnsskkee oomm åå ssttaarrttee
kkuurrss eelllleerr eenn ffrriivviilllliigghheettssaakkttiivviitteett,,
ttaa ggjjeerrnnee kkoonnttaakktt mmeedd oossss..

SSeerrvveerriinngg
UUnnddeerr vvåårree aakkttiivviitteetteerr ttiillbbyyss vvåårr
lluunnssjjppaakkkkee ffoorr kkrr 5500,,-- ppeerr ppeerrss..
VVåårrtt kkjjøøkkkkeenn ttiillbbyyrr mmaattssaallgg
oogg ddeett eerr mmuulliigg åå bbeessttiillllee
kkaakkeerr,, bbaakksstt oogg ppååssmmuurrtt mmaatt..
TTaa kkoonnttaakktt ii ggoodd ttiidd ppåå ffoorrhhåånndd..

ÅÅppeenntt hhvveerrddaaggeerr 0088--1144..0000
TTeelleeffoonn:: 5511990055779900
GGaammlleevveeiieenn 3300BB,, 44001188 SSttaavvaannggeerr
EE--ppoosstt:: hhiinnnn@@hheessbbyynneetttt..nnoo

DDuu ffiinnnneerr mmeerr oomm oossss ppåå::
wwwwww..hhiinnnnaasseenntteerreett..nnoo oogg

VVII--TTOO ffrriissøørr && ffootttteerraappeeuutt..
FFaarraahh HH.. RRaazzaavvii,, mmoobbiill:: 4411664499556666..

MMAANNDDAAGG::

HHuussfflliiddggrruuppppee kkll.. 1100..0000
VVeevviinngg,, ttoovviinngg mmmm.. TTrreeffff aannnneennhhvveerr uukkee..
OOppppssttaarrtt 1100.. aauugguusstt..

DDaattaaggrruuppppee kkll.. 1100..0000
VVii hhaarr ddeett ssoossiiaalltt oogg llæærreerr aavv hhvveerraannddrree..
TTaa mmeedd PPCC//nneettttbbrreetttt.. OOppppssttaarrtt 1100.. aauugguusstt..

KKuunnsstt-- oogg kkuullttuurrggrruuppppee kkll.. 1100..3300
KKuunnsstt-- oogg kkuullttuurrffoorreelleessnniinnggeerr vveedd
ggjjeesstteerr oogg eeggnnee kkrreefftteerr..
OOppppssttaarrtt 2288.. sseepptteemmbbeerr..

FFrraannsskk kkoonnvveerrssaassjjoonn kkll.. 1111..0000
–– VViiddeerreekkoommnnee.. VVii kkoommmmeerr ssaammmmeenn
oogg ssaammttaalleerr ppåå ffrraannsskk.. IInnggeenn llæærreerr..
OOppppssttaarrtt 3311.. aauugguusstt..
SSeemmeesstteerrkkoonnttiinnggeenntt kkrr 115500,,--..

HHvvaa hhaarr sskkjjeedddd?? kkll.. 1122..0000
SSaammttaalleerr oomm aakkttuueellllee nnyyhheetteerr..
OOppppssttaarrtt 2288.. sseepptteemmbbeerr..

TTIIRRSSDDAAGG::

TTrreesskkjjæærriinnggsskkuurrss kkll.. 1100--1133..4455
RReeggiissttrreerr ddiinn iinntteerreessssee oogg vvii sseennddeerr ddeegg
44 kkuurrssddaattooeerr vveedd mmiinn.. 44 ssttkk.. ppååmmeellddttee..
LLæærreerr SSaaxxee LLyysshhoollmm..
KKuurrssaavvggiifftt kkrr 440000,,-- ppeerr ppeerrss..

BBrriiddggee –– vviiddeerreekkoommnnee kkll.. 1100..0000
KKoonnttiinnggeenntt kkrr 110000,,-- ((++ 5500,,-- kkoonnttaanntt))..
OOppppssttaarrtt 1188.. aauugguusstt..

TTuurrggrruuppppee kkll.. 1100..3300
CCaa.. 11 ttiimmeess ttuurr ii nnæærroommrrååddeett..
OOppppssttaarrtt 44.. aauugguusstt..
MMuulliigg mmeedd lluunnssjj eetttteerrppåå..

SSoossiiaalltt ttrreeffff kkll.. 1111..3300
FFoorr eennsslliiggee oogg aalleenneebbooeennddee
EEtt uuffoorrpplliikktteennddee ffeelllleesssskkaapp..
OOppppssttaarrtt 44.. aauugguusstt..

SSppaannsskk kkoonnvveerrssaassjjoonn kkll.. 1100..0000
–– VViiddeerreekkoommnnee.. VVii kkoommmmeerr ssaammmmeenn oogg
ssaammttaalleerr ppåå ssppaannsskk.. IInnggeenn llæærreerr..
OOppppssttaarrtt 2277.. aauugguusstt..
SSeemmeesstteerrkkoonnttiinnggeenntt kkrr 115500,,--..

BBrriiddggeekkuurrss kkll.. 1100..0000
FFoorr ddeegg ssoomm vviill ffrriisskkee oopppp ggaammllee
kkuunnnnsskkaappeerr mmeedd llæærreerr PPaauull AA.. HHiinnnnaa..
OOppppssttaarrtt 2200.. aauugguusstt..
KKuurrssaavvggiifftt kkrr 660000,,-- ((++ 5500,,-- kkoonnttaanntt))..
MMeelldd ddeegg ssaammmmeenn mmeedd eenn mmaakkkkeerr..
PPååmmeellddiinnggssffrriisstt 11.. aauugguusstt..

HHvveerrddaaggssttaannkkeerr kkll.. 1122..0000
–– EEtt ssaammaarrbbeeiidd mmeedd HHiinnnnaa MMeenniigghheett..
VVii mmøøtteess aannnneennhhvveerr uukkee oogg ssaammttaalleerr
oomm kkoommmmeennddee ssøønnddaaggss kkiirrkkeetteekksstt..
OOppppssttaarrtt 1133.. aauugguusstt..

FFRREEDDAAGG::

SSnneekkkkeerrbbooddeenn kkll.. 1100..0000
TTrreesskkjjæærriinngg ooggaannnneett ttrreeaarrbbeeiidd..
SSeemmeesstteerrkkoonnttiinnggeenntt kkrr 220000,,--..
OOppppssttaarrtt 77.. aauugguusstt..

MMaalleeggrruuppppee kkll.. 1100..0000
–– AAllllee tteekknniikkkkeerr.. VVii iinnssppiirreerreerr hhvveerraannddrree..
SSeemmeesstteerrkkoonnttiinnggeenntt kkrr 220000,,--..
OOppppssttaarrtt 77.. aauugguusstt..

ÅÅppeenn kkaaffee kkll.. 1111--1133::0000
TTaa ddeegg eenn ttuurr iinnnnoomm ffoorr lluunnssjj,, kkaaffffee oogg
hhyyggggeelliigg ddrrøøss.. OOppppssttaarrtt 77.. aauugguusstt..

JJUULLEELLOOTTTTEERRII

1166.. ddeesseemmbbeerr kkll.. 1111..0000
SSeenntteerreettss åårrlliiggee llootttteerrii oogg jjuulleeaavvsslluuttnniinngg..
VVii sseerrvveerreerr ggrrøøtt,, ssaafftt,, kkaaffffee oogg jjuulleekkaakkeerr..
AAllllee eerr vveellkkoommmmeenn..

OONNSSDDAAGG::

""NNRRKK´́ss TTrriimm ffoorr eellddrree"" kkll.. 0099..4455
BBøøyy--oogg--ttøøyy vviiaa pprroojjeekkttoorr ii ffoorrssttuueenn..
OOppppssttaarrtt 1122.. aauugguusstt..

BBrriiddggeekkuurrss ffoorr nnyybbeeggyynnnneerree kkll.. 1100..0000
OOppppssttaarrtt 1144.. ookkttoobbeerr vveedd mmiinn.. 88 ssttkk..
66 ssaammvvæærr,, kkuurrssaavvggiifftt kkrr 770000,,--..
LLæærreerr TThhoomm HHiinnnnaa..
PPååmmeellddiinnggssffrriisstt 66.. ookkttoobbeerr..

SSppaannsskk ffoorr nnyybbeeggyynnnneerree kkll.. 1100..0000
""CCaammiinnooss 11""
RReeggiissttrreerr ddiinn iinntteerreessssee iinnnneenn 11.. aauugguusstt
oogg vvii sseennddeerr ddeegg 66 kkuurrssddaattooeerr vveedd mmiinn..
66 ssttkk.. ppååmmeellddttee.. KKuurrssaavvggiifftt kkrr 885500,,--..
LLæærreerr AAddrriiaannaaFFoonnsseeccaa..

AAnnddaakktt ii kkiirrkkeerroommmmeett kkll.. 1100..1155
–– EEtt ssaammaarrbbeeiidd mmeedd HHiinnnnaa MMeenniigghheett..
OOppppssttaarrtt 1122.. aauugguusstt..

HHiinnnnaasseenntteerreettss PPeennssjjoonniissttffoorreenniinngg
kkll.. 1100::4400
VVii mmøøtteess ii ssttuueenn ttiill ffoorreeddrraagg,, åårreessaallgg,, ddrrøøss,,
mmuussiikkkk oogg aannnneenn uunnddeerrhhoollddnniinngg..
MMeeddlleemmsskkoonnttiinnggeenntt kkrr 225500,,--..
NNyyee mmeeddlleemmmmeerr aallllttiidd vveellkkoommnnee!!
OOppppssttaarrtt 1122.. aauugguusstt..

SStteerrkk oogg ssttøøddiigg kkll.. 1122..4455 --1133..4455
TTrreenniinnggssggrruuppppee ffoorr sseenniioorreerr..
–– EEtt ssaammaarrbbeeiidd mmeedd ffyyssiiootteerraappiittjjeenneesstteenn
oogg ffrriivviilllliiggee aakkttøørreerr.. IInnggeenn ppååmmeellddiinngg..
MMeerrkk:: pprrooggrraammmmeett fføøllggeerr sskkoolleerruuttaa..

TTOORRSSDDAAGG::

YYooggaa kkll.. 0099..3300
1100 ggaannggeerr mmeedd iinnssttrruukkssjjoonn aavv EElllleenn TThhoommsseetthh..
KKuurrssaavvggiifftt kkrr 11110000,,--..
OOppppssttaarrtt 1100.. sseepptteemmbbeerr..
MMaatttteerr ffoorr uuttllåånn.. TTaa mmeedd eett ggooddtt tteeppppee..
–– MMuulliigg åå kkjjøøppee lluunnssjj eetttteerrppåå..
PPååmmeellddiinnggssffrriisstt 11.. sseepptteemmbbeerr..

Frivillig på syke- og aldershjem!

Hinna Frivilligsentral
Mobil: 918 42 657 
rune.hovland@stavanger.kommune.no

Har du lyst å bruke litt av din tid til å gjøre 
noe kjekt og få gode opplevelser sammen 
med andre?

Kontakt Frivillighetskoordinator/aktivitør 
på syke- og aldershjemmene for mer 
informasjon:

Frue Gamlehjem 51 88 12 38
Boganes sykehjem 51 91 46 00
Vågedalen sykehjem 51 91 22 17

Bergåstjern sykehjem 51 90 65 45
Blidensol sykehjem 51 90 59 92
Haugåstunet sykehjem 51 91 40 15
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Kommunedelspolitiker: Ingvild Sørensen - MDG (37)

Kommunedelsutvalget 
på Hinna

Geir Støle, leder (Ap)

Ingvild Sørensen, nestleder (MDG)

Sunniva Bang Larsen (Ap)

Jan Ole Rød (Ap)

Einar Sanstøl (Ap)

Ingvill Jørgensen (Sp)

Børge Aanestad (H)

Ine Helvik (H)

Bertha Veggeberg (FrP)

Anne Kristin Vik Bruns (KrF)

Karl W. Sandvig (PP)

Ingvild Sørensen, kom-
munedelspolitiker fra 
MDG ønsker seg flere 
benker å sitte på. Hun 
jobber for at både unge 
og gamle skal ha nok mø-
teplasser. 

Ingvild Sørensen hadde 
nettopp vunnet budrunden 
om nytt hus på Hinna, da 
hun ble valgt inn i kommu-
nedelsutvalget. – Jeg har 
bodd i Stavanger i 18 år, 
men er opprinnelig fra Nøt-
terøy, forteller Sørensen. 
Hun er gift med en stavan-
germann og har en datter 
på fire år.

Rause politikere

Til daglig er Sørensen lek-
tor på St. Svithun videregå-
ende skole der hun under-
viser i historie, religion og 
samfunnsfag. –Jeg gikk på 
folkehøgskole på Klepp og 
var student ved Universite-
tet i Stavanger. Allerede da 
tenkte jeg at her vil jeg bo. 
Jeg elsker den stavanger-
ske våren og muligheten til 
å bruke naturen, sjøen og 
byen, sier hun. 

-Politikken kom til meg 
etter at jeg fikk barn. Da 
var MDG - Miljøpartiet De 
Grønne - et naturlig valg. 
Jeg tenker at bevissthet 
rundt miljø og klima er vik-
tig for at det skal være noe 
igjen til min datter. Plut-
selig stod jeg på en liste 
og plutselig kom jeg inn i 
kommunestyret. Jeg tenker 
at det å begynne med lokal 

politikk i kommunedelene 
er en trygg start og en god 
plass å lære seg ‘gamet’, sier 
Sørensen som opplever at 
de mer drevne politikerne 
i kommunedelsutvalget er 
veldig rause i forhold til å 
være ny og ikke kjenne alle 
rutinene.

Kommunedelspolitikerne 
har fått mer å si etter sam-
menslåingen med Ren-
nesøy og Finnøy, mener 
Sørensen. –Vi har fått en 
viktigere rolle enn tidligere, 
og det er veldig spennende, 
sier hun.

Nok benker å sitte på

-I Hinna kommunedelsut-
valg vil jeg jobbe for barn 
og unge. Det er viktig at 
alle får et fritidstilbud, ikke 
bare de som driver med 
organisert idrett. Det er 
viktig å skape møteplasser 
for alle, både til unge og 
eldre. Jeg er for eksempel 
opptatt av at vi skal ha nok 
benker å sitte på rundt om-
kring i kommunedelen vår. 
Vi har en stor kommunedel 
og mye å dekke, sier Søren-
sen og legger til at det fin-
nes mange ensomme blant 
både unge og eldre. Jeg er 
også opptatt av å verne om 
Sørmarka. Dette området 
er Stavangers hjerte, og må 
tas godt vare på. 

Vi må finne løsninger

-Bomringer er den beste 

måten å redusere trafikken 
på. Men vi må samtidig fin-
ne alternativer til bilbruk 
og der er sykkelen, og spe-
sielt el-sykkelen, et fantas-
tisk alternativ. Det er lett å 
sykle i Stavanger, med stort 
sett flate veier. El-sykler 
er forholdsvis dyre, derfor 
må vi tilby subsidier – at 
man kan søke om å få dek-
ket deler av kostnadene til 
innkjøp av el-sykkel, mener 
Sørensen.

-Så må vi politikere legge til 
rette for kortreiste liv. Folk 
må få feks barnehageplass 
der de bor. På den måten 
reduserer man transporten 
med bil. Det er viktig at vi 
ser på løsninger og ikke 
bare begrensninger.

-Korona-utfordringen kom-
mer til å være med oss 
lenge. Jeg håper de klarer 
å utvikle vaksine, slik at vi 
kommer tilbake til normalt 
liv snart.  Jeg håper også at 
vi kan komme ut av dette 
med en ny bevissthet - at vi 
kanskje blir litt mer bevis-
ste hvordan vi lever livene 
våre, hvordan vi forbruker 
og hvordan vi reiser jorden 
rundt med fly? 

-Jeg vil jobbe 
for barn og 
unge

-Hinna kommunedel er helt 
fantastisk. Som en by for 
seg selv. Her har vi flott na-
tur, sjø, skog, jordbruk, in-
dustri, jernbane, blokker og 
eneboliger. Vi må passe på 
at vi bygger smart, ikke for 
tett, har grønne lunger, nok 
luft rundt oss og tilgang til 
sol og natur, sier Sørensen 

og legger til at her har kom-
munedelsutvalget medbe-
stemmelsesrett. -Vi får alle 
saker om utbygging til vur-
dering og til gjennomlesing. 
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Tekst og foto:
Siri Bryne Ringstad

  Hagespalten:  
Litt hagetips i mai

De fleste av oss har gjerne 
hatt litt bedre tid den siste 
tiden til å fikse opp både 
ute og inne. Når vi nå skal 
holde oss hjemme og på 
god avstand fra alle andre 
er det kjekt å kunne bruke 
tiden i hagen.  

Hagearbeid gir ro i sjelen, 
og mestringen det gir når vi 
får det fint rundt gir oss en 
følelse av lykke. Det trenger 
vi nå, det er fint å se at selv 
om verden er snudd opp 
ned så spirer tulipanene, 
gresset gror og fuglene kvi-
trer. 

Maimåned er tid for å plan-
te sommerblomster i kruk-
kene igjen, og for å få frodi-
ge og blomsterrike krukker 
er det lurt å spandere litt 
ny, god jord i krukkene og 
blande inn litt langtidsvir-
kende gjødsel så blomstene 
får jevnlig gjødsel gjennom 
sommeren. 

Utvalget av sommerblom-
ster er stort, men  vi har 
noen gode gamle klassikere 
som alltid blomstrer rikt, 
og er enkle å få til. Det er 

bla hvite margeritter, span-
ske margeritter og lobelia. 
Det kan og være lurt å velge 
blomster ut ifra lysforhold, 
noen blomster elsker sol, 
andre liker bedre vandren-
de skygge eller lite sol. Spør 
oss på hagesentrene om 
råd, det er derfor vi er her. 

For deg som ikke er så glad 
i fargerike blomster og øn-
sker noe som kommer igjen 
år etter år så er det et stort 
utvalg av prydgress nå. De 
fås i forskjellige størrelser, 
noen har flotte strå om sen-
sommeren og høsten, andre 
er vintergrønne eller har 
flotte striper i bladene. Du 
kan altså få til en spennen-
de samplanting bare med 
forskjellige typer gress. 

Det er og tid for å jobbe litt 
med kjøkkenhagen nå, om 
du ikke allerede er i gang. 
Reddik, rødbeter og gulrot 
kan nå så direkte ut på 
vokseplassen, potetene kan 
settes og krydderplantene 
kan plantes ut og gjerne 
få litt kalktilskudd. Bruk 
gjerne eggeskall og dryss i 
bedet om du ikke har gra-

nulert kalk tilgjengelig. De 
krydderurtene jeg alltid må 
ha er koriander, oregano, 
persille, dill og estragon. 
Mynte har jeg og, men den 
står i en egen krukke da 
den sprer seg mye og fort 

kan kvele de andre urtene. 

Når vi er inne på kryd-
derplanter vil jeg slå et 
lite slag for salvien – en 
urt som kanskje blir litt 
lite brukt. Den har vært 
kjent for sine helbredende 
egenskaper og ble brukt 
for å styrke hukommelsen. 
Lag deg en kopp salvie-te 
ved å la et par stilker koke 
i en liter vann i ca 10 min. 

Nå står tulipaner og på-
skeliljer i fullt flor i mange 
hager. Tenk at den lille 
jobben vi la ned en et-
termiddag i oktober gir så 
mye glede nå. 

Ønsker du at løkblomstene 
skal bli like fine til neste år 
er det viktig at du lar lauvet 
få visne ned så de kan sam-
le ny energi i løken til neste 
års blomstring. 

Den visne blomsten kan 
du ta bort, så ikke løken 
bruker krefter på å lage 
frø. Strø gjerne på litt ben-
mel nå, det er en organisk 
gjødsel som er spesielt god 
til løkvekster, peoner og 
klematis. 

Da vil jeg ønske alle en 
fin forsommer i hagen, og 
håper vi får mange solfylte 
dager. 
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For første gang i fredstid 
vil vi ikke få oppleve den 
17. mai-feiringen slik vi 
kjenner den, men 17. mai 
2020 er på ingen måte av-
lyst. Alle de tradisjonelle 
elementene vi kjenner fra 

feiringen vil bli tilgjengelig-
gjort digitalt. 

På grunn av smitteverns-
tiltak vil alle skolegårdsar-
rangementer i Hinna kom-
munedel bli avlyst. Dette 
er ikke grunn god nok til å 
stoppe feiringen. 

Første korpssamling på 
syv uker

Styreleder for Jåtten sko-
lekorps, Ane Sjøbu, fortel-
ler at de i slutten av april 
hadde første samling på syv 
uker.

-Det var veldig gøy, og det 
var helt nydelig å se at det 

var så godt som full opp-
slutning og en enorm glede 
å se hos dem som kom 
sammen, og fikk se hveran-
dre igjen. Hun forteller at 
de har et unikt fellesskap i 
skolekorpset. 

-Det var veldig rart å være 
samlet samtidig som vi 
måtte være så oppmerk-
somme på de strenge smit-
tevernstiltak som kreves i 
en stor gruppe. Heldigvis 

var vi mange voksne med 
masse antibac, som kunne 
veilede musikantene til 
oppstilling med god av-
stand. 

Skal spre musikkglede 

Årets 17. mai for korpsene 
er preget av at de skal spre 
musikk, men ikke tiltrekke 
seg publikum. Det synes 
styreleder Sjøbu er en rar 
situasjon å være i. 

-Musikantene forstår at 
det ikke er mulig å gjen-
nomføre slik de pleier på 
17.mai, men de fleste synes 
nok at det er veldig trist at 
de ikke får være en stor del 

av denne feiringen. 

I år har de tre korpsene 
Jåtten skolekorps, Vaulen 
skolekorps og Hinna Brass 
delt kommunedelen mel-
lom seg. Hinna brass skal 
gå den vanlige 17. mai. 
De vil også spille på Frue 
gamlehjem. Vaulen skole-
korps vil spille på Vågeda-
len sykehjem, mens Jåtten 
skolekorps starter ved 
Fritidsgården og går ned til 

Boganes sykehjem. De vil 
også avslutte i skolegården 
på Jåtten skole hvor de vil 
spille nasjonalsangen ved 
flagget klokken 13.00. 

-Vi oppfordrer alle våre 
egne musikanter, som ikke 
er med i skolegården, til å 
spille fra balkonger og ha-
ger i sitt nabolag, for å spre 
musikken sammen med de 
musikantene som er ute i 
gatene, og resten av Nor-
ges befolkning, klokka ett 
denne dagen.

Aspiranter og juniormu-
sikanter får ikke spille

Ane Sjøbu forteller at det 
var en vond avgjørelse for 

En annerledes 
17.mai-feiring
Tekst:
Cecilie Skram Gil

styret å ta at ikke alle med-
lemmene i korpset får spille 
på denne dagen. 

Normalt ville de stilt med 
to korps i barnetoget, men 
i år må de begrense det til 
at kun en del av hovedkorp-
set får spille. Det betyr at 
aspirantene og juniorene 
dessverre ikke får være en 
del av korpset i dette året. 
Det blir heller ikke full mar-
sjering og drill i år. 

-Det synes vi er veldig trist, 
både for musikantene og 
for det gode fellesskapet vi 
har internt, men også fordi 
vi ikke får vist fram alle de 
flotte musikantene vi har. 
Det blir for risikabelt med 
tanke på smittevernreglene, 
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Ann Sesilie Tekfeldt, leder 
av 17.mai-komiteen, sier at 
selv om det ikke blir bar-
netog og skolegårdsarran-
gementer, er det lov å kose 
seg på 17. mai. 

-Finn fram flaggene, pynt 
dere og spis ekstra mye is 
denne dagen», er hennes 
klare oppfordring. Videre 
sier hun at vi må lage høy-
tid i hjemmene, så skal 17. 
mai-komiteen sørge for 
tilgjengeliggjøring av folke-
fest via TV og digitale kana-
ler. Tekfeldt sier også at alle 
må klargjøre stemmene, da 
vi skal synge nasjonalsan-
gen unisont klokken 13.00, 
fra trapper, balkonger, ha-
ger og terrasser. 

Lederen i 17. mai-komitéen i Stavanger 
oppfordrer oss til å kose oss

Digital feiring fra kon-
serthuset 

17. mai-komiteen i Stavan-
ger Kommune har på sine 
nettsider lagt ut informa-
sjon om hvordan dagen skal 
markeres. 

Hoveddelen vil være en 
direktesendt feiring fra 
konserthuset som skal 
strømmes og bli tilgjengelig 
for alle innbyggerne både 
via tv og nett. 

Ifølge Stavanger kommune 
vil de tradisjonelle elemen-
tene som tilhører 17.mai-
feiringen, som salutt, kran-
senedleggelser, flaggheising 
og taler også bli gjennom-
ført som vanlig. 

I år med nye avstandsre-
gler, tilgjengeliggjort i digi-
tale kanaler. 

så det tør vi ikke å risikere. 

Vil 'livestreame' 17. mai 
togene i kommunedelen

-Vi håper å kunne 'li-
vestreame' det vi gjør på 
facebook på 17 mai. Vi 
ønsker å være synlige og 
skape mest mulig stemning 
der vi kan. Vi vil også lage 
en video som skal legges 
ut hvor vi markerer mai 
måned og det vi driver med 
på denne tiden av året, sier 
Sjøbu. -Det blir en erstat-
ning for at vi ikke får mar-
kert oss i bydelen nå i mai, 

slik vi vanligvis ville gjort. 

Covid-19 skaper økono-
miske utfordringer

Denne tiden er en økono-
misk katastrofe for korp-
sene, legger Sjøbu til.

-Jåtten skolekorps har et 
stort inntektstap på over 
to hundre tusen kroner i 
denne perioden. Skolekorp-
set lager hvert år 17. mai 
programmet og taper i år 
derfor masse i annonsepen-
ger. 

-Vi prøver å flytte annonse-
ring til digitale plattformer, 
men annonsørene er også 
i beit. Dette gjelder for 
korpsmiljøene i hele landet.
Tiltakspakkene fra myndig-
heten fanger ikke opp dette, 
sier hun fortvilet. 

-Skolekorpsene over hele 
landet driver et helt unikt 
musikalsk opplæringstil-
bud og inkluderingsarbeid i 
nærmiljøet. Det er et tilbud 
av høy pedagogisk kvalitet, 
og det er dyrt å drive korps. 
Vi er helt avhengige av gode 

På grunn av korona-krisen og avlysingen 
av tradisjonell 17.mai-feiring, er utdeling 
av Hinnaprisen utsatt. Komitéen jobber 
med et egnet alternativ.

Hinnaprisen 2019 
utsatt

inntekter for å betale de 
mange flinke instruktørene 
våre, og for å opprettholde 
en god instrumentpark.
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Tekst: Jorunn B. Eia 
og Ståle Oftedal
Foto: Jorunn B. Eia 
og familien Oftedal

Ståle Oftedal (62) fortel-
ler om familien Oftedals 
tilknytning til Hinna; Hil-
levåg og Gausel:

Historien om Hinna begyn-
ner for meg med min mor, 
Johanne Oftedals fortel-
linger fra krigen. Hun var 
født i 1936 og bodde i Sol-
liveien. 

Det var alltid en vidunder-
lig fortelling om folk som 

var snille med hveran-
dre, om tyskere som gav 
småjentene drops, og en 
jentegjeng som hadde mye 
gøy sammen. Hun gikk på 
Jåtta skole, og fortalte om 
den flotte lærer Oppsal 
som oppfordret henne til å 
fortsette videre, men siden 
hennes far var sjømann 
som omkom i konvoitje-
neste i begynnelsen av kri-
gen, endte det med at hun 
måtte begynne å jobbe, rett 
og slett fordi økonomien 
ikke tillot annet. Da var hun 
flyttet til Hillevåg, og job-
bet hos Iversens kolonial, 
og hun fnyste hele livet av 
at ungdom ikke kunne ta 
ansvar og fortalte om når 
hun måtte låse og ta kas-
seoppgjør i butikken som 
14 åring. Mormor hadde da 

Med hjerte for Hinna

Korona-krisen rammet 
også bilindustrien, men hos 
Toyota Sørvest tok det seg 
raskt opp igjen. -Nå er vi så 
og si fullt bemannet igjen 
på verkstedet og etter mar-
kedet, sier salgsleder hos 
Toyota Sørvest, Jan Trzos-
Oftedal. -Vi tror at folks for-
beredelser til sommeren vil 
hjelpe på og at det trengs 
klargjøring av biler til feri-
en. Mange skal sikkert reise 
på Norges-ferie i bil i år. 

Rundt 100 ansatte selger 
nye biler, bruktbiler, de 
klargjør, reparerer skader 
og lakkerer hos Toyota 
Sørvest. På Forus har de 
24 timers selvbetjening 
sammen med Kverneland. 
Der kan man fylle bensin, 
vaske bilen eller fylle på 
spylevæske. 

-Det er hybrider med auto-
matgir vi selger mest av. I 
tillegg til det tradisjonelle 
Toyota-merket, selger vi 
også Lexus. Det er samme 
familie, forteller Jan, den 
yngste i familien. Far, Ståle 
Oftedal, nikker samtykken-
de og legger til at de selger 
rundt 2.000 biler i året 
- det er ca 10% av alle bi-
lene som selges i distriktet. 
Ståle Oftedal er arbeidende 
styreformann i bedriften og 
overtok etter sin far Jan.

Tre generasjoner Oftedal har solgt Toyota 
siden tidlig på 1970-tallet. I dag har de 
butikk både på Mariero og Forus, og åpner 
på Bryne til neste år.

-Lokalsamfunnet er vel-
dig viktig. Vi har vært i 
Hinna bydel i mange tiår 
og engasjert oss blant an-
net i Hinna Fotball de siste 
25-30 år. Vi sponser bil, 
draktreklame og forskjel-
lige aktiviteter. Det er viktig 
for oss å støtte de lokale, 
samtidig er vi heldige som 
har gode sammarbeidspart-
nere i for eksempel Hinna 
Fotball. Det får vi mye til-
bake for, både salgsmessig 
og i samfunnsverdi, sier 
Jan. -Taxi-markedet er stort. 
Over 60% av Rogalands 
taxi sjåfører kjører Toyota, 
og i disse koronatider har 
vi hatt mange taxier til ser-
vice. Det har vært viktig for 
oss. 

-Omtrent alle ansatte på 
Mariero-avdelingen har 
vært lærlinger. Vi har folk 
som har vært elever i Ran-
daberg, Godalen, Bergeland 
og Vågen. Det er en fan-
tastisk gjeng. De kjenner 
kundene og har et utrolig 
godt og personlig forhold 
til dem, forteller Jan og leg-
ger til at mange har startet 
i arbeidsuka fra skolen og 
siden som lærlinger på vi-
deregående. 

-Selv har vi startet med 
å vaske golvet og senere 
vaske biler og masse andre 
ting, ler Jan T og ser bort på 
sin far. Det er lett å tenke 
seg hva temaet er når fa-
miliene møtes. -Vi prøver 
å ikke ta jobben med hjem, 
men det er ikke lett, er de 
to enige om.

funnet morfar, og de flyttet 
inn i offisersboligen i Berg-
sagelveien i Hillevåg leir 
som tyskerne hadde bygd, 
mellom Kvalaberg Skole og 
Grusen. Der bodde familien 
med 5 barn, og da mor og 
far ble gift, flyttet de også 
inn der, og bodde der da jeg 
ble født. 

I 1972 ble min far, Jan Ofte-
dal ansatt i det nystartede 
Bilhuset som startet med 
salg av Toyota og Skoda i på 
Lagårdsveien som dispo-
nent, og etter få år kjøpte 
han ut de andre aksjonæ-
rene og ble eneeier. På det 
tidspunktet flyttet familien 
til Snarevollen, som lå i et 
selvbyggerfelt ovenfor øvre 
enden av Breidablikveien. 
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Jeg gikk på Kristianslyst 
skole og ble konfirmert av 
presten Dankel i Hinna Kir-
ke.  Senere ble det Hetland 
gymnas på meg. 

I 1978 kjøpte far og mor 
hus på Ringaberget på 
Gausel, og begge mine søs-
tre gikk på Jåtta og Hinna 
skole. Senere bodde begge 
søstrene mine som voksne 
noen år i Eikesetveien på 
toppen av Jåttånuten.   

Toyotabutikken vokste fort. 
Til å begynne med hadde 
butikken ikke eget karosse-
riverksted, og benyttet seg 
ofte av Birkelands karos-
seri, som lå midt i bakken 
nedenfor Hinna kirke like 
overfor krysset inn Gran-
nesveien. 

Knut Birkeland var en fan-
tastisk «smed» og en svært 
hyggelig mann. En annen 
forbindelse på Hinna var 
Hinna lakkering, som Toyo-
ta hadde som sin nærmeste 
lakkeringspartner i flere 
tiår. Det var et et flott for-
retningsforhold til dyktige 
og profesjonelle folk som 
varte helt til Toyota Sørvest 
fikk eget lakkeringsverk-
sted langt ut på 2000-tallet.

I 1985 flyttet Bilhuset 
Toyota til Mariero i det som 
den gang ble kalt Norges 
fineste bilforretning, tegnet 
av arkitekt Thomas Hellie-
sen. Tilknytningen til Hinna 
og Hillevåg ble svært sterk, 
og det er ikke få adresser i 
kunderegisteret i disse by-
delene. Toyota Sørvest har 
alltid vært lokalt forankret, 
og søkt å støtte om lokale 
aktiviteter. 

Ikke minst ble Hinna Fot-
ball tidlig et veldig hyggelig 
sponsorat. I 1987 bygde jeg 
hus på Gausel, og fikk etter 
hvert fotballgale gutter, Jan 
og Filip, som begge kom inn 
i flotte fotball-lag helt fra 
tidlig barneskole . 

Spesielt laget Filip var med 
på, trent av Steinar og Per 
Emil, bygde et fantastisk 
felleskap som tydelig viste 
meg verdien av den jobben 
Hinna Fotball gjør. Toyota 
Sørvest hadde Hinna-dager 
to år på rad, der vi leide 
områdene rundt Hinna 
stadion en lørdag, og trakk 
mye folk til utstillingene 
våre.  Hinna fotball er også i 
dag et viktig sponsorat. Nå 

er det administrert av min 
sønn Jan som er salgssjef på 
Toyota Sørvest. 

Det går noen lange linjer 
her, fra smårollingsfotball 
til innsikt i at lojalitet og 
samarbeid faktisk er uhyre 
viktig i et samfunn. Jeg tror 
lojaliteten Toyota Sørvest 
har opplevd fra Hinnafolk, 
spesielt de som har vært 
engasjert i fotballen og 
valgt å kjøpe bil av oss, har 
vært avgjørende for at vi 
har ønsket å fortsatt være 
med å bidra til det flotte 
arbeidet Hinna Fotball har 
gjort for tusenvis av barn. 

Vi har og har hatt viktige 
kunder på Hinna. En av 
mine personlig hyggelig-
ste minner var å selge en 
Toyota Camry til familien 
Nygaard på Nygaards mat-
senter, og Toyota Sørvest 
har langvarige kundefohold 
med Roald Kristensen og 
Akaso på Boganesveien.

Det er umulig for meg å 
snakke om Hinna uten å ta 
med Jåttå og Hinna Skole. 
Jeg tror mine 3 barn, Maria, 
Filip og Jan har opplevd en 
mye bedre skolehverdag 
enn den jeg selv opplevde 
på Storhaug skole på 60- 
tallet, med et enormt fokus 

på å stoppe mobbing, og 
mye mer oppmerksomhet 
på at forskjellige elever har 
forskjellige behov. 

Hinna må jo være et av 
Norges flotteste sted å bo. 

Vi har kanskje Norges 
kuleste moderne bydel i 
Hinna park, vi kan gå en tur 
på vestsiden av Jåttånuten 
og plutselig være i et vak-
kert kulturlandskap som 
er akkurat slik jeg husker 

det fra 60-tallet, vi er nær-
meste nabo med Sørmarka, 
vi har egen 17.mai feiring 
og egen rakettoppskytning 
på nyttår, og vi har en flott 
fjordlinje med båthavn og 
herlige små badeplasser. 

Vi har tog som bringer oss 
til Stavanger sentrum på 
under 10 minutt, og det 
13 minutter å kjøre til Sola 
flyplass. Dessuten vrimler 
det av hyggelige Hinnafolk 
her. Kan det være så mye 
bedre ? 
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Frisklivsentralen og Psy-
kologtjenesten for voksne 
tilbyr individuell tilråd-
ning pr telefon/video-
samtale for innbyggere 
i påvente av å få starte 
opp med gruppeaktivitet 
igjen. 

-Vi tilbyr også individuell 
oppfølging ved alkohol-
veiledning, forklarer virk-
somhetsleder Ingvild Moen 
Hovlund. 

Et tverrfaglig team på fire 
forteller hvordan de kan 
være til hjelp og bidrar med 
sine beste råd. I samtalen 
på Helsehuset har vi god 
plass rundt bordet. Smit-
tevernlovens regler om av-
stand oppfylles. 

- Korona-situasjonen har 
rykket oss ut av hverdagens 
rytme og vaner. I begyn-
nelsen var vi i sjokk, ble 
både numne og urolige. Vi 
strevde naturligvis med å 
tilpasse oss en fremmed 
situasjon, innleder psyko-
log Emmeline K. Werner.- I 
neste fase kommer kanskje 
skuffelsene - skuffelsene 
av alle de tingene som ikke 
blir noe av. Lengsel etter 
berøring. Kontakt med våre 
nærmeste. Hverdagene. Be-
kymringene og uroen kom-
mer nok fortsatt på besøk - 
Mister jeg jobben? Hvordan 
ser høsten ut? Vil verden gå 
framover? Det er naturlig å 
at vi blir mer opptatt av ek-
sistensielle spørsmål. Skuf-
felser og lengslene vil følge 
oss også framover i tid. Vi 
kan likevel løfte blikket! 

Hvordan kan dere på Hel-
sehuset være til hjelp?

-Mange strever mer enn 
vanlig med angst og reak-
sjoner på endringer i livs-

situasjonen. Ikke glem at 
vi er her! Det er mulig å få 
tilrådning for hvordan mes-
tre godt på egenhånd. I til-
legg kan det være aktuelt å 
delta på mestringskurs hos 
oss når vi får lov til å åpne 
dørene for dette igjen.  

-Vi vet at mange vegrer seg 
for å ta kontakt og bruke 
helsetjenester nå, sier Em-
meline. -Det bekymrer oss 
hvis mange tenker at akku-
rat det de strever med ikke 
er viktig nok til å kontakte 
oss slik situasjonen er nå. 
Husk at vi finnes!

-Vanligvis tilbyr vi hjelp 
og støtte i form av grup-
petilbud. Det kan vi ikke 
nå. Nå gir vil tilrådning 
individuelt, hovedsakelig pr 
telefon og videosamtaler. Vi 
er en stab helsepersonell 
med variert bakgrunn som 
har mye å tilby. Vi har gode 
råd å komme med for deg 
som strever med angst, 

depresjon, tilpasninger til 
endringer i livssituasjon 
eller strever med for høyt 
alkoholbruk, søvnmangel 
eller stress. Vi er tilgjenge-
lige og har mange gode råd 
å komme med. Ring oss!

-Vi ringer alle som fyller 
80 år og som ikke har tje-
nester fra kommunen fra 
før, forklarer fysioterapeut 
Hanne Skjæveland. -Vi 
hjelper eldre til å føle seg 
trygge på å bo i eget hjem 
så lenge de ønsker det.

Hva er de beste rådene?

-Først og fremst å fortsette 
med å lage nye rutiner og 
struktur i hverdagen. Og 
som en god nummer to; 
Vær fysisk aktiv! Gå alle 
nærturene du ikke har gått 
før. Vær kreativ i måter å 
møte andre på, foreslår 
Ingvild.

-Start gjerne dagen med 
kontakt med andre om du 
bor alene. Vi har behov for 
å være sosiale, sier Emmeli-
ne. -Vi må bare være det på 
nye måter. Vi er ikke i isolat 
- det er ikke meningen at vi 
skal sitte inne i huset.

-Lær deg noe helt nytt, 
foreslår fysioterapeut Jør-
gen Møllerop. Gjør og finn 
på ting som gir mening.

-Se og samle på gyldne 
øyeblikk, sier Emmeline. 
-Kanskje vi ikke hadde tid 
til å se dem før? Solen var-
mer i dag! Vi kan øve oss på 
å være takknemlige. Kaffen 
er god! 

La oss se dem som er en-
somme. Mange er ensomme 
også i egen flokk. La oss 
være den gode nabo. Som 
gjør det lille ekstra med et 
smil, boller på trappen, til-
byr oss å handle. 

-Flere vil få det vanskelige-
re i forholdet til sin partner, 
sier Ingvild. -Mitt råd er å 
ikke ta de store avgjørel-
sene nå. Det er helt naturlig 
at relasjoner settes på prø-
ve under unntakstilstand. 
Vi kan heller være litt mer 
rause, litt mer tolerante og 
litt mer tålmodige.

Emmeline K. Werner, Hanne Skjæveland, Ingvild Moen Hovlund og Jørgen Møllerop foran Helsehuset i Badehusgata.

Omstillingstider

Hvordan har koronakri-
sen endret arbeidssitua-
sjonen og hjemmelivet?

Mange har hjemmekontor 
og deltar på digitale møter. 
I tillegg er mange permit-
tert og har en usikker frem-
tid på jobben. Det er viktig 
å tilrettelegge for hjemme-
kontor, en god stol og plass 
til pc og skjermer. Ikke 
glem å ta pauser i løpet av 
dagen!

-Jeg er mer takknemlig for 
det jeg har, sier Ingvild. -Jeg 
har bedre tid med mine 
sønner. Vi tar oss tid til 
brettspill og til å innarbeide 
gode rydderutiner.

-Endelig ble det tid til å 
lære min datter å sykle. Det 
tok bare en halv time. Men 
vi hadde utsatt det lenge og 
skyldt på tidsklemma, for-
klarer Emmeline.

Et siste råd?

-Begynn dagen med å lage 
en plan for hva som skal 
skje – og ha kontakt med 
minst tre andre i løpet av 
dagen, oppfordrer Emme-
line.

Gode 
råd
Tekst og foto: 

Sigrid Bækholt
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Vi er her ennå!
Inntil vi kan begynne med gruppeaktiviteter igjen, 
følger vi opp våre deltakere individuelt.

Har du behov for hjelp 
til å endre levevaner?
Strever du med angst, depresjon, stress eller 
reaksjoner på endringer i livssituasjon?
Ta kontakt med vårt sentralbord på  
telefon 51 50 81 00 på ukedager mellom 
kl 09.00 og 15.00
Du vil få oppfølging fra en av våre veiledere 
på frisklivssentralen eller fra en psykolog på 
psykolotjenesten for voksne.
Tilbudet er gratis
Du trenger ikke henvisning

Er du bekymret for eget  
eller andres alkoholbruk? 
Ønsker du å endre 
alkoholvaner?
Vår alkoholveileder er tilgjengelig  
på telefon 975 43 226 på ukedager mellom kl 
09.00 til kl 15.00
Tilbudet er gratis
Du trenger ikke henvisning
Du kan henvende deg anonymt

Vi legger jevnlig ut nyttig informasjon på våre facebooksider: 
https://www.facebook.com/HelsehusetStavanger/
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Minst  
1 meter

Vi må fortsatt stå sammen  
ved å holde litt avstand

Takk for at du er med på dugnaden!
Hilsen kommunen din.
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I slutten av januar hadde 
det som skal bli øvre Hin-
na velforening sitt første 
møte i speiderhuset. Opp-
møtet var stort, og det var 
mange som så nytten i å 
etablere en egen velfor-
ening for den øvre delen 
av Hinnas beboere. 

Mer eller mindre elle be-
boere som har bolig fra 
starten av Bergliveien mot 
Gustava Kiellandsgate og 
opp mot Sørmarka, fikk 
rundt juletider et skriv i 
posten om at private initia-
tivtakere ønsker å etablere 
en felles velforening. Velfor-
eningen skal være en tals-
person overfor kommunale 
myndigheter.

Viktige saksområder for 
øvre Hinna velforening

Blant de sakene velforen-
ingen ønsker å jobbe med 
finner man oppfølging og 
håndheving av gjeldende 
reguleringsplan, vedlike-
hold og oppgradering av 
lekeplasser, Sørmarka, tra-
fikale forhold og kollektiv-
løsninger.

Velforeningen ønsker også 
å være en sosial aktør for 
beboerne i en del av Hinna 
som har hatt, og har, stor 
utskifting av beboere, slik 
at en kan skape sosiale 
treffpunkter for dem som 
ikke per i dag kjenner hver-
andre. 

Den sosiale delen av na-
boskapet er viktig

I en tid hvor de fleste job-
ber og de fleste aktiviteter 
i dag er organiserte, mister 
man mer den sosiale kon-
takten og samspillet med 
naboene ifølge en av initia-
tivtakerne og leder for inte-
rimstyret, Jørg Eirik Waula 
som bor i Bergliveien. Dette 
er en av grunnene for å 

starte foreningen. 

Den primære grunnen er 
i følge Waula at de ønsker 
å være et kontaktorgan til 
kommunen rundt saker 
som er av felles interesse. 

Ønsker å jobbe tett med 
kommunedelsutval-
get  

I forbindelse med Co-
vid-19 har tidsplanen for 
videre prosess med arbei-
det rundt velforeningen 
sprukket. I utgangspunk-
tet var planen å få satt et 
styre før sommeren, men 
nå vil det mest sannsynlig 
ikke bli før til høsten. 

Da er planen i følge Waula 
å ta kontakt med kom-
munedelsutvalget for å 
høre om sakene som skal 
jobbes med er noe de vil 
ta tak i, eller om dette er 
saker styret må jobbe med 
på egenhånd direkte mot 
kommunen. 

Trafikkregulering og 
Sørmarka

Hvilke saker er det som 
brenner mest?

-Det er ingen saker som 
brenner, da vi bor i en av de 
beste bydelene i Stavanger. 
Vi har ingen nød for å si det 
veldig enkelt, så det blir de 
tingene vi ser utenfor vin-
duet vårt. 

Han sier at en av de sakene 
som vil være viktige er 
trafikk. Spesielt i de gatene 
som har mye gjennom-
gangstrafikk, hvor en kan 
se på muligheter for skil-
ting eller se på mulighetene 
for å lage fortau der det er 
mulig.

Parkering vil også være en 
av sakene styret ønsker å 
se på i følge Waula. Det er 
mye trafikk i inngangen til 
Sørmarka ved speiderhuset 
som per i dag ikke er særlig 
regulert.

En annen sak styret ønsker 

å se på er Sørmarka. 

-Den spises fra alle kanter. 
Stavanger, iallfall før kom-
munesammenslåingen, er 
en av de kommunene som 
har minst friområder per 
innbygger, og da er det vik-
tig å bevare de få plassene 
vi har igjen da Sørmarka er 
ikke regulert. 

Lekeplasser og aktivitets-

områder er viktig for små 
og store

Waula forteller om leke-
plasser som er små og 
uhensiktsmessige og til 
dels nokså slitt. 

-Selv om ikke alle har barn, 
har en kanskje barnebarn 
eller nieser og nevøer som 
ønsker å bruke lekeplas-
sene.

Foruten om lekeplassene 
er det ingen aktivitetsom-
råder for andre enn små 
barn. 

-Tidligere var det en fot-
ballbane bak speiderhuset, 
men nå blir den brukt til 
lagring av anleggsutstyr. 

Han sier også at det er 
regulert inn en lekeplass 

i Bergliveien, men her har 
det heller ikke skjedd noe 
som helst.

-Det vi ser på er, kall det 
hverdagslige saker, men i 
sum så betyr det noe for 
bomiljøet i området her.

Det har i løpet av de siste 
årene kommet til mange 
flere barn enn det tidligere 
har vært i området, så be-

hovet for oppgraderinger 
og utvikling er stort, sier 
Waula. 

Ønsker sosiale tilstelnin-
ger velkommen

Waula sier at det hadde 
vært hyggelig med grilling 
eller andre aktiviteter i 
den sjangeren for at nabo-
ene skal kunne komme 
sammen. 

-Vi ønsker å kunne lage 
en gatefest, 17. mai sam-
ling eller sankthansfest 
for beboerne når den tid 
kommer. Det er hyggelig å 
kunne treffes på en annen 
måte enn bare å kjøre forbi 
hverandre med bilen. 

Ønsker å motivere for nye 
velforeninger i området

Hva er grunnen for at det 
er akkurat denne delen av 
Hinna som har fått invita-
sjon til å være med i en vel-
forening?

-Det er kun av den grunn 
at det er håndterbart. Det 
er denne størrelsen vi tror 
vi klarer å håndtere i før-
ste omgang. Vi skal ikke 
utelukke at det er rom for 
å endre på disse grensene 
etter hvert, men dette er en 

fin størrelse å starte med. 

Han sier at det er kun av 
rent praktiske grunner at 
de har valgt å avgrense vel-
foreningen til dette områ-
det i denne runden.

Tror du det kan bli en 
form for sjalusi når ikke 
alle gatene blir invitert?

Nei, sier en leende Waula. 

Han tror kanskje dette 
initiativet gjør at andre 
ser effekten av å starte en 
velforening og ønsker å 
gjøre det samme i gatene 
nedenfor Bergliveien mot 
Gamleveien og hele arealet 
mot Grannesveien. 

Ny velforening på Øvre Hinna
Tekst og foto:

Cecilie Skram Gil

Jørg Eirik Waula, en av initiativtakerne og leder av interimstyret i øvre Hinna velforening.
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Kultur på tvers

Det er på Gausel bydelshus det skjer!

Tekst:
Marianne Amdal

Våren er i full gang ute, 
men inne på Gausel bydels-
hus er det for tiden ganske 
rolig og ikke så mye som 
skjer.

Koronaen har endret på 
både våre og andres planer, 
i hele landet vårt og ellers 
rundt omkring i verden.

Alle planlagte aktiviteter 
på Gausel bydelshus ble 
avlyst fra 12. mars etter 
pålegg fra myndighetene, 
og har i skrivende stund 
ikke startet opp igjen. Det 
planlagt loppemarkedet 
ble avlyst, det gjorde også 
barnehageforestillinger og 
andre store arrangementer. 
Konfirmasjoner ble utsatt 
til høsten, barnebursdager 
avlyst og all organisert akti-
vitet måtte legges ned.

Vår fritidsleder Siren har li-
kevel holdt kontakt med en 
del ungdommer på nett…

Bamsefaret åpen barne-
hage og juniorarbeidet har 
dessverre ligget nede i den-
ne perioden. Vi har prøvd 
å holde faste brukere og 
de som har gjort reserva-
sjoner på huset oppdatert 
underveis. Forhåpentligvis 
er huset litt mer åpnet opp 
når denne avisa går i tryk-
ken. 

Det kommer nok til å ta tid 
før alle aktivitetene er til-
bake til sånn som de var før 
koronaen, men vi håper at 
noen aktiviteter kan kom-
me i gang igjen på huset i 
tida fremover, og at det mot 
høsten kan være litt mer 
normale forhold igjen.

Det er ikke så lett å vite 
hva som starter opp igjen 
og når dette kommer til å 
skje i tida fremover, vi skal 
derfor prøve å holde dere 
oppdatert via vår hjemme-
side og på facebook. I neste 
utgave av HINNAvis vil vi 
komme med oppdatert 
informasjon om hva som 
skjer utover høsten.

I denne tida har vi hatt ar-
beidere på huset som har 
jobbet med oppgradering 
av ventilasjonsanlegget, 
så vi håper at når vi etter 
hvert tar huset i bruk igjen 
så er innelufta mye bedre 
enn før denne krisa startet.

Vi savner dere alle som 
bruker «huset» vårt og som 
kommer til aktivitetene 
våre, vi håper at vi snart får 
se dere igjen, og at det igjen 
kan bli litt liv her på huset.

Formannskapet har i møte 30.04.20 fattet følgende  
vedtak for tildeling av tilskudd våren 2020: 
 
Frue gamlehjem kr 2 000 
Viking håndball kr 10 000 
Sangkoret Vågehalsen kr 2 000 
Barnehage Komitéen kr 12 000 
Juniorklubb kr 10 000 
Judoklubb kr 30 000 
FAU Godeset skole kr 10 000 
Hinna senteret pensjonistforening kr 2 000 
Gausel sokn-ung kr 12 000 
Gausel Sokn – Søndagsskolen kr 4 000 
Forus og Gausel IL kr 15 000 
Kulturutvalget i Hinna menighet kr 4 000 
Gausel sokn -Barnekorene kr 2 000 
Gausel sokn -Kvikkas 2 kr 3 000 
Stavanger fotballgolf kr 10 000 
D- Lab kr 15 000 
Hinna speidergruppe kr 10 000 
Boganes sykehjem kr 15 000 
Hinna Sokn kr 8 000 
Hinna Friidrett kr 10 000 
Stepin ungdomsklubb kr 12 000 
Stepin ungdomsklubb kr 18 000 
Hinnavis kr 51 000 
SUM kr 267 000 
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I disse coronatider måtte 
også step-in fritidsklubb 
stenge dørene for en peri-
ode. Da måtte vi tenke nytt 
og har flyttet klubbarbeidet 
til internett. 

De ansatte har holdt kon-
takt med ungdommene på 
sosiale medier som google 
hangouts, Messenger, In-
stagram og Snapchat. 2-3 
ganger i uken har vi samlet 
ungdommene til felles vide-
ochat der vi har arrangert 
leker og konkurranser. 

Vi har hatt kahoot, bingo, 
tegnekonkurranse, musik-
kquiz, hentelek og lignende. 
Mange av aktivitetene vi 
pleier å ha kan fremdeles 
gjennomføres så lenge man 
er litt kreative.

Vi har også hatt konkur-
ranser på instagram der 
ungdommene har fått en 
oppgave som de skal ta 
bilde av eller filme. Filme 
en aprilspøk de har gjort, 
gjenskape en scene fra en 
film og lignende. 

Onlineklubb
Mange av ungdommene 
kjeder seg og vi ønsker at 
de skal ha noe hyggelig å 
se frem til. Et sted de kan 
snakke om løst og fast og få 
litt pause fra alt som skjer 
for tiden. Ungdom er jo vel-
dig gode på å treffe hveran-
dre på internett fra før, og 
vi håper at de bruker dette 
til sin fordel nå. Å holde 
kontakten med venner og 
le litt kan gjøre situasjonen 
litt lettere å håndtere

Vi vil selvfølgelig egentlig 
treffes, men når dette ikke 
er mulig er vi glade for at 
vi kan holde kontakten via 
sosiale medier slik at vi kan 
opprettholde det sosiale 
fellesskapet. Dette er et 
godt alternativ. 

HINNA AKTIVITETSDAG
Lørdag 12. september 2020 Kl. 12-15

på Hinna stadion
Aktivitetsdagen gir alle frivillige organisasjoner
i bydelen mulighet til å presentere sin aktivitet.

Det vil være en aktivitetsløype hvor publikum kan delta på ulike aktiviteter.
Premiering til den beste stand / aktivitet.

Det tas forbehold om endring og tilpasning 
etter gjeldende smittevernregler.

Påmelding: Send en mail innen 29. mai til 
marianne.c.amdal@stavanger.kommune.no
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Leserinnlegg

Følg oss på Facebook og Instagram
Online booking: amdalfrisorhinna.bestille.no

& 51 58 10 00
Dame- og herrefrisør

Koronaviruset har snudd 
verden  på hodet i løpet av 
noen få uker, og eldre som 
i normale tider kan anses 
som en til dels ubrukt res-
surs blir i dag vurdert som 
en risikogruppe.

Vi får ofte det inntrykk at vi 
er gått ut på dato så snart vi 
begynner å motta «lønnen» 
vår fra NAV og ikke lenger 
står i ordinære, lønnsgi-
vende jobber.

Trenger det å være slik?

Selv om vi har et voksende 
antall arbeidsløse i landet 
pga viruspandemien, et-
terlyses det fremdeles at 
flere må stå lengre i jobben 
og bidra med skatt til fel-
leskassen.  Det registreres 
mangel på vilje til å ansette 
jobbsøkere som har passert 
50 år, og mange bedrifter 
gir klart uttrykk for at de 
helst vil ha inn nye krefter 
og parkerer de eldre på si-
delinjen når de nærmer seg 
AFP- eller pensjonsalderen.  

Fra risikogruppe 
til ressursgruppe

At eldre anses som en res-
surs er ikke en realitet og 
det satses lite på å endre 
denne negative holdningen. 
De eldres kompetanse blir 
rett og slett oversett, og 
avskiltingen er et faktum.

Andre land har en helt an-
nen holdning til eldre.  I 
USA er det få president-
kandidater under 70 år.  I 
Norge må du ved samme 
alder slutte som medlem av 
forliksråd, og meddommer 
og skjønnsmedlem i ting-
rett og lagmannsrett. 

Hvis det er ønskelig at 
nordmenn skal stå i jobb til 
70 eller 72 år, må det legges 
til rette for at vi kan jobbe 
lenger, tilbys den nødven-
dige digitale oppdateringen 
og annen kompetansehe-
ving og bli inkludert i ste-
det for ekskludert.   Det er 
en kjensgjerning at mange 
av oss eldre ikke har vokst 
opp med digitale hjelpe-
midler rundt oss til alle ti-
der, og at noen sliter med å 
følge med.  Alle som leverer 

tjenester til publikum gene-
relt må ta hensyn til dette i 
sine elektroniske løsninger. 

Eldre er en stor ressurs i 
samfunnet innen frivillig-
heten, og uten frivilligheten 
hadde Norge stoppet opp 
på mange områder.  I dag 
gjøres det en stor innsats 
blant frivillige med blant 
annet å handle nødvendige 
matvarer for andre, være 
digitale måltidsvenner og 
på telefon som ringevenn 
for de som er ensomme 
og har det vanskelig. Hva 
dette sparer samfunnet for 
i form av kroner er vanske-
lig å regne ut, men det gjør 
utvilsomt livet lettere og 
lysere for mange av våre 
innbyggere. Både blant de 
frivillige og de som nyter 
godt av innsatsen.

Det må legges til rette for 
at vi kan stå lenger i job-
bene, tilbys den nødvendige 
digitale oppdateringen og 
bli inkludert i stedet for 
ekskludert.  Alle har godt 
av å føle seg verdsatt. Sett 

hen til situasjonen vi er i 
idag, vil Stavanger Senior 
Høyre og Stavanger Høyre 
ta initiativ til å etablere en 
"ressurspool" som nærings-
livet kan trekke på når sam-
funnet igjen skal startes 
opp.  Vi har tro på at mange 
eldre vil være villige til å 
stille opp gratis for å hjelpe 
bedriftene i gang igjen. 

Bedre koordinering av el-
dre som ressurs tjener oss 
alle og vi har tro på konsep-
tet «Lære hele livet» hvor 
ingen går ut på dato pga 
manglende kompetanse. 
Høyre vil ha et samfunn 
som gir alle som kan og vil, 

muligheter til å delta lenger 
i arbeidslivet. Vi vil satse 
på seniorer med livserfa-
ring og kunnskap som en 
ressurs for overføring av 
kompetanse, kultur og tra-
disjon. Blir du med på laget 
du også? 

Grethe Eriksen

Leder av Stavanger Senior 
Høyre

Korps – en hobby for livet! 

Jåtten skolekorps rekrutterer nå nye musikanter fra bydelens barneskoler. 
Topp undervisning med enetimer og samspill, konserter og konkurranser, 
reiser og fellesskap på tvers av alder, kjønn og skolegrenser. Bli med, da vel! 

Mer informasjon: www.jkorps.com Kontakt: post@jkorps.com  
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Jeg har i flere år, ved leser-
innlegg i Aftenbladet og 
Hinnavis, prøvd å påpeke 
den urettferdige feilplas-
serte bomstasjonen på Dia-
gonalen som deler Hinna 
bydel i to.

Lura-beboerne er også 
oppgitt over bommen ved 
Kvadrat som skiller deler av 
Lura bydel fra Sandnes.

Det ser nå ut til at poli-
tikerne vil ta opp dette 
problemet og flytte nevnte 
bomstajon mot grensen til 

Urettferdig plassering
Stavanger og stenge nye 
«bomhull» med nye bom-
mer. Det vil i såfall bety 
at de som bor på Gausel/
Forus vil bli fullstendig 
innesperret i en ny Forus 
bomring og verken komme 
til Jåttå/Hinna eller Kvadrat 
uten å betale bompenger.

Skal vi til Stavanger el-
ler Sandnes, må vi betale 
2 ganger, inn til byene og 
tilbake inn i Forus bomring 
(akkurat som de på Hund-

våg, men der skal bommen 
snus slik at de bare betaler 
en vei).

Jeg leser i Hinnavis at re-
daktør Jorunn B Eia skri-
ver at «det må endres på 
bomplasseringen på Dia-
gonalen fordi den berører 
10.000 innbyggere i Hinna 
bydel». Det ser for tia ut til 
at det bare er bommene på 
Hundvåg og Lura/Kvadrat 
som politikerene er villig 
til å gjøre noe med. Å flytte 
bommen på Diagonalen 
100m har jeg aldri sett 
diskutert av de som måtte 

Arbeiderpartiet gjekk til val 
i 2019 på at Vaulen skule 
enten skulle renoverast 
eller få nye bygg på eksiste-
rande tomt. 

Fleirtalspartia i Stavanger 
vil nå starta planlegginga 
av nye Vaulen skole på 
tomta i Auglendsbakken.  
Dette er klart etter vedtak 
i Utvalet for miljø og utvik-
ling 6. mai. 

Etter at kommunedirektø-
ren ikkje har fått avklaring 
på om kommunen får kjøpa 
delar av Coop si tomt på 
Mariero til skuleføremål, 
har Hinna arbeiderlag en-
gasjert seg for å få fortgang 
i byggesaka. Det hastar med 
ny skule.  

Nå har Arbeiderpartiet fått 
fleirtal for følgjande forslag 
i saka:

1. Nye Vaulen skole skal 
byggjast på eksisteran-
de tomt.

2. Kommunen held fram 
med arbeidet knytta til 
å erverva Marierotomta 
(Coop-tomta).

3. Komunedirektøren skal 
arbeida for å finna ord-
ningar som gjer ulem-
pene i byggeperioden 
så små som mogleg. 

Arbeiderpartiet har heile 
tida meint det hastar med 
ny skule i nordre del av 
Hinna kommunedel, og at 
ny skule bør byggjast der 
Vaulen skole ligg i dag. 
«Nye Vaulen skole» var ei 
av hovudsakene for oss i 
den lokale valkampen.

I tidlegare innlegg i Hin-
nAvis (mai 2019) gjorde 
Hinna Arbeiderlag, som er 
det lokale partilaget til Ar-
beiderpartiet, greie for kvi-
for den nye skulen bør byg-
gjast på eksisterande tomt. 
Me legg nærskuleprinsip-
pet til grunn og ønskjer at 
alle born skal ha så kort og 
trygg skuleveg som råd er. 

Alternativet var ein ny sku-
le på Mariero. Dette ville 
medføre at ein stor del av 
elevane frå øvre Vaulen får 
betydelig lenger skuleveg. 

Endå viktigare er det å leg-
gja til rette for best mogleg 
trivsel og læring. Derfor har 
me vore kritiske til at det 
blir planlagt ein megaskole 
på Mariero med plass til 
1000 elevar. 

Vaulen skole har 700 elevar 
inneverande skuleår og har 
ein pedagogisk plattform 
der heile personalet har eit 
felles ansvar for elevane. 
Dette kan bli vanskeleg å få 
til dersom elevtalet aukar 
med 300 – 400. Vaulen sko-
le har ei plassering og eit 
tomteareal med mange for-
trinn. Sørmarka – flott om-
råde for naturfag, friluftsliv 
og kroppsøving-  ligg nokre 
få meter unna.

Når det gjeld tomta på 
Mariero, så tyder dei siste 
opplysningane på at denne 
først vil vera byggeklar 
mellom 2023 og 2025. 

Dette går fram av kom-
munedirektøren sitt saks-
framlegg til møtet i Utval 
for miljø og utvikling. Ar-
beiderpartiet ønskjer  at 
arbeidet med å kjøpa denne 
tomta av Coop til skuleføre-
mål,  skal halda fram. Der-
som elevtalsauken i denne 
delen av Hinna kommune-
del tilseier det, kan det byg-
gjast ein ny skule på denne 
tomta nokre år fram i tid.

Det viktigaste nå er å starta 
planarbeidet med Vaulen 
skole så snart råd er. Med 
god framdrift i arbeidet 
bør nye Vaulen stå ferdig i 
2023. Det må finnast gode 
løysingar for elevar og til-
sette i byggeperioden. 

Hinna arbeiderlag var opp-
tatt av å få fram dei lokale 
sakene i kommunevalkam-
pen i fjor haust. Ei av dei 
viktigaste var Vaulen skole.

Av Trygve Meyer og Jan Ole 
Rød, Hinna arbeiderlag

bestemme. Nå kjører de 
fra Tasta gratis til Hinna/
Jåttå til jobb, mens vi på 
Gausel/Forus må betale for 
å komme til vårt bydels-
senter hvor skoler/lege og 
idrettsaktiviteter etc fins.

Mitt spørsmål er derfor: 
Har kommunedelsutvalget 
for Hinna dette på agenda-
en, og i så fall hvor langt er 
saken kommet, og om dette 
også burde vært skrevet om 
i pressen?

Mvh Tor Torkelsen, Gausel

Nye Vaulen skole skal byggjast 
på eksisterende tomt
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I slutten av mai får vi et 
inntrykk av hvor høyt det 
nye sykehuset på Ulland-
haug blir. 

Mandag 11. mai kl. 0900 
starter den store gliden på 
det nye sykehuset på Ul-
landhaug. Da går 30 mann 
på skift fra 0700-1900 
og1900-0700 i 14 dager for 
å gjennomføre gliden. Det 
vil si at det skal støpes syv 
heissjakter.

-Vi skal bruke 2000 kubikk 
betong og 300 tonn arme-
ring. I tillegg skal det støpes 
inn 1500 såkalte comax-
kassetter som er koblings-
punkter for bygget. Disse 
skal settes på sjaktene, 
forteller Ingveig Tveranger, 
kommunikasjonsansvarlig 
for SUS2023. -Det vil bli syv 
sjakthus i gliden og de har 
til sammen 26 «rom» der 
ulike føringer/heiser skal 
gå. Maks høyde blir 36,6 
meter, forteller hun og leg-
ger til at i slutten av mai vil 
vi få et veldig godt inntrykk 

Store ting på gang på Ullandhaug
Tekst: 

Jorunn B. Eia

Foto: SUS2023

Her er dekket ferdig støpt før de syv heissjaktene skal støpes.

av hvor høyt det nye syke-
huset blir. -Da dekket for 
gliden ble lagt, kom over 70 
lass med betong på plass, 
hele 550 kubikk i løpet av 

en dag.

 -Dette er den største gli-
den i vår region siden det 

var aktivitet i Jåttåvågen. 
SUS2023 er landets største 
byggeplass, vi bygger større 
enn Nasjonalmuseet, Deich-
manske og Munchmuseet 

til sammen, så det er store 
dimensjoner her nå, fortel-
ler Tveranger.

Attende 
tilpasser 
seg
Det er ikke lett å ha et 
VTA - Varig Tilrettelagt 
Arbeid, når korasmitten 
begrenser alle aktiviteter. 

Martin Eia Lerøen (25) 
jobber på Attende på Fo-
rus. Han ble permittert 
12. mars og har etter fem 
uker hjemme fått tilbud 
om tre timer på jobb an-
nenhver dag. Planen er 
å ta tilbake de som har 
VTA-tilbudet puljevis. 

I tillegg til å være permit-
tert fra jobben, er alle 
Martins aktiviteter satt 
på vent. Han er aktiv i 

Stavanger Svømmeklubb, 
teatergruppen Kanonklov-
nene på Kulturskolen i Sola, 
Viking Håndball Superlaget 
og ivrig discogjenger på 
Torsdagsklubben på Tjen-
svoll. 

Det er en ekstra krevende 
tid for alle foreldre som har 

barn med spesielle behov, 
hjemmekontor for egen 
jobb med digitale møter. 

Rett før påske fikk alle som 
jobber på VTA på Attende 
brev om at de kunne hente 
et påskeegg gjennom et 
vindu på bedriften. Det var 
stas!

Her er en kjempefornøyd 
Martin og henter sitt egg. 
Han har lært seg å ikke 
klemme, ikke håndhilse, 
men å  vinke til Hanne Kjer-
sti Knutsen, team koordina-
tor for VTA på Attende.  
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Skjærtorsdag var det duket 
for drive-in kino i Hinna 
Park. Tre forskjellige filmer 
for alle aldersgrupper ble 
vist denne dagen, og arran-
gementet ble ifølge gjester 
og arrangør en suksess.

På under 24 timer ble alle 
billettene til utendørski-
noen, som ble avholdt 
skjærtorsdag, utsolgt. I 
forbindelse med de nye 
smittevernreglene man må 
forholde seg til, har arran-
gører og næringslivet sett 
seg nødt til å bli kreative 
i tankegangen hva gjelder 
arrangementer og sosiale 
tiltak. Det gjorde de med 
stor suksess i Hinna Park. 

Et krevende prosjekt 
med gode samarbeids-
partnere

Anja Tollefsen Lussand, 
markedsansvarlig i Hinna 
Park, sier at de elsker å 
lage liv og røre med blant 
annet utekino, barnas dag 
og sykkelfester. I disse tider 
hvor det er krevende for 
innbyggerne og bydelen, så 
var ønsket vårt å lage noe 
kjekt for beboerne. 

Lussand ler når hun fortel-
ler at det har vært mer kre-
vende enn hun trodde. 

-Jeg ler nå fordi jeg er så 
fornøyd med det jeg ser. 
Ideen er lett å komme på, 
men å gjøre alt som kreves 
for å gjennomføre det, alt 
fra å få i stand FM-nett slik 
at man kan høre lyden i bi-
len, godkjenning hos medi-
etilsynet for å vise filmene 
og søknadsprosessen, har 
vært mye arbeid. 

Hun sier videre at de har 
hatt fantastiske samar-
beidspartnere i Videoforce, 
som leverer skjermer til 
slike arrangementer, som 
også har jobbet knallhardt. 

-Denne typen arrangement 
har vi aldri gjennomført 
før, så vi hadde ikke noen 
anelse om hvor godt bildet 
ville være, hvor godt gjes-
tene ville se fra bilene, eller 
hvor mange biler vi skulle 
driste oss til å ta inn, men 
det ser ut som om vi har 
truffet godt på bildet og 
antall biler. 

Fornøyde kinogjester

Chris Brandsø, Karen Ber-
geland Brandsø og barna 
Sanna (3) og Selma (3 
mnd.) har tatt turen helt 
fra Tananger for å få med 
seg filmen «Elleville Elfrid» 
på drive-in kinoen i Hinna 
Park. 

-Det var tilfeldig at vi leste 
om arrangementet på face-
book, sier Chris Brandsø. Vi 
synes det er kjempekoselig 

at de tilbyr et slikt arran-
gement, og da gjør det ikke 
noe å kjøre fra Tananger. 

Han sier videre at det er et 
kjempetiltak i disse spesi-
elle tidene vi er i, og at det 
er veldig kjekt å komme seg 
ut og gjøre noe, nå når man 
for det meste må holde seg 
hjemme. 

Er dette noe dere kunne 
ønsket at Hinna Park arran-

gerte flere ganger?

-Vi har vært på utendørs 
sommerkino flere ganger 
i utlandet, og det har vært 
en kjempe hit. Vi kunne 
absolutt tenkt oss å komme 
på flere slike tilstelninger, 
sier han. 

Mulighet for gjentakelse av 
drive-in kino

-Vi har fått tillatelse til å 

drive med dette i tre må-
neder, sier Anje Tollefsen 
Lussand. 

Plassen hvor drive-in ki-
noen er arrangert tilhører 
Jåttåvågen 2, som er den 
kommende videreføringen 
av Hinna Park. Den store, 
åpne plassen står tom i 
påvente av at utbyggingen 
skal komme i gang. 

-Plassen har vi, så det kan 
tenkes at dette er noe vi 
kan videreføre. Er det slik 
at smitteverntiltakene ved-
varer, og vi ikke kan være 
sosiale sammen slik vi 
pleier, og folk liker det, så 
kanskje bør vi tenke på om 
vi skal gjøre dette igjen.

Hva er konklusjonen din så 
langt?

-Det er helt supert! Det er 
veldig kjekt at folk vil ut, 

Påskekino i 
Hinna Park

Tekst og foto:

Cecilie Skram Gil

det er tydelig. Jeg skulle øn-
sket vi kunne gjort mer og 
at det var plass til absolutt 
alle som ønsket å delta. Det 
ble så fort utsolgt at det var 
flere som ikke fikk deltatt 
på arrangementet. Jeg er 
veldig fornøyd.



HINNAHINNAVIS 11.mai  202020

Under NM i Sarpsborg, lør-
dag 29. februar, ble Britt Eli 
Pedersen fra Godeset tildelt 
Norges Bryteforbund sitt 
store diplom for sin innsats 
for brytingen i Norge. 

Pedersen startet i Stavan-
ger Bryteklubb i 2006 og 
har gjennom klubbens 
levetid vært både leder, sty-
remedlem og hovedtrener 
i klubben i tillegg til vervet 
som styremedlem i Norges 
Bryteforbund. 

Britt Eli Pedersen er tid-
ligere landslagsbryter og 
verdensmester i bryting for 
veteraner. -Hun er en ild-
sjel med et stort hjerte for 
brytesporten i Norge, sier 
Freddy Samsonsen, leder i 
Stavanger Bryteklubb.

Vi gratulerer!
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Din lokale leverandør av inn- og utvendige 
solskjermingsprodukter

Vi leverer:
Utvendig:
• Persienner
• Markiser
• Screen
• Parasoller

Innvendig:
• Persienner
• Plisségardiner
• Lamellgardiner
• Rullegardiner

Kontakt oss for uforpliktende 
tilbud og befaring

Adresse:  Haugåsstubben 8, 4016 Stavanger
Telefon:  51 58 65 58
Epost: post@stavanger-markise.no

Bli Lyttevenn!

Hinna Frivilligsentral
Mobil: 918 42 657 
rune.hovland@stavanger.kommune.no

Har du lyst å bruke litt av din tid til å 
gjøre noe kjekt og få gode opplevelser 
sammen med andre?

Lyttevenner er gjerne pensjonister og/eller 
arbeidsuføre som finner det spennende og hyggelig å 
treffe barn i alderen 7 – 10 år og samarbeide om 
lesetrening. 
Vi har i dag tre grupper på Jåtten skole og en gruppe 
på Godeset skole. Vi ønsker å utvide prosjektet med 
flere grupper og også til flere skoler i bydelen. Derfor 
trenger vi flere frivillige som kan bruke ca. 2 timer pr 
uke som lyttevenn!
Prosjektet har vært vel mottatt fra skoler, lærere, 
elever og foreldre – og lyttevennene har vært 
strålende fornøyd og vil gjerne fortsette! 
Kan dette være noe for deg/dere? Kontakt 
frivilligsentralen for mer informasjon og registrering. 

Ønsker du å bli frivillig?

St. Hans feiring på Fritidsgården
må dessverre AVLYSES i år.

Lions Club Stavanger/Jåtten har i en årrekke arrangert St. Hans aften 
på Gausel Fritidsgård, med salg av grillmat, brus, kaffe, is og kaker.

Med bakgrunn i koronasituasjonen, er det ikke tilrådelig
å gjennomføre arrangementet i forhold til gjeldende 

arrangement- og smittevernregler.
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Glimt fra lokalhistorien

Tekst:
Sverre Torgersen

Våren i år har to dager som 
vi minnes på en spesiell 
måte. En sorgens dag, 9. 
april 1940 (80 år siden) og 
en gledens dag, 8. mai 1945 
(75 år). 

Mitt spørsmål er: Er en 
verdenskrig lokalhistorie? 
Ja den er verdenshistorie, 
Norgeshistorie og den be-
rører i stor grad vårt lille 
samfunn lokalt.

Noen av oss kan huske litt 
fra den 9.april 1940. De 
fleste var kanskje så unge 
at vi tenkte ikke så alvorlig 
på det. 

Personlig så husker jeg 
uhyggen ved de tyske fly-
ene som kom i lav høyde 

Et folk og 
land i krig

over husene våre på vei til 
Sola. Det var en vond følel-
se selv for en 6 åring, men 
hvilke konsekvenser det 
ville få for tiden framover 
for oss og for landet vårt, la 
nok ikke en liten guttunge 
så mye vekt på. 

Vi gjør rett i å tenke på 
dette i blant. I takknemlig-
het tenke på hva vi har vært 
spart for i de 75 år som er 
gått siden krigen sluttet. Av 
konsekvenser i vårt område 
kan bl.a. nevnes:

• Skolen vår ble tatt av 
tyskerne

• Frue Gamlehjem ble 
tatt av tyskerne

• Uhyggelig skyting bl.a. 
fra Hinna-høyden

• Opplevde at det falt 
bomber

• Alle vindu måtte blen-
des

• Rasjonering på matva-
rer

• Kjente ble fengslet

Det som er vondt å tenke 
på er de personene som 
måtte lide i fengsel i lange 
tider. Da for eksempel Mag-
ne Bakke ble tatt, og etter 
harde forhør og forslått ble 
han lagt på lasteplanet for 
transport til Stavanger. 

Da bilen måtte stoppe på 
Hinna i krysset Gamle-
veien/Hinnasvingene fikk 
en del Hinna-folk se at 

Gausel Pizza leverer hjem  
til deg eller din bedrift
Fakturaavtale for bedrift er selvsagt mulig, 
og desto større bestilling, desto mer lønner 
det seg. Pizza er svært populært som  
overtidsmat. Skulle du ønske å bruke lokalet 
til eventer eller bursdag er dette også mulig. 
Stikk gjerne innom en tur selv.  
Pizzaen er klar på 15 minutter.
Buon appetito, som de sier på italiensk.

Hjemmelaget pizza  
som pirrer ganen.
www.gauselpizza.no
51 57 00 20

Magne Bakka var arrestert 
og lå forslått på lastepla-
net. Et slikt syn glemmer 
en neppe. (Historien om 
Magne Bakke kan du lese 
i Historielagets årbok nr.4 
2014. 

Årbøkene har ellers en 
del artikler fra krigstiden. 
Bøkene kan kjøpes på frivil-
ligsentralen på Idun.)
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Hageavfall 

Farlig avfall

Grovavfall 
og gjenstander 

til ombruk

Glassemballasje

Tøy

Vi henter!
hentavfall.no

Har du noe du  
vil bli kvitt? 
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ROGALAND 
GARTNERSERVICE AS

Snart sommer og tid 
for det gode liv i hagen

• Steinarbeid
• Gravearbeid
• Trepleie - beskjæring og felling av  
 trær og hekker
• Luking og beplantning
• Legging av bark
• Ferdigplen
• Gjerder og terrasser
• Vedlikehold og vedlikeholdsavtaler både  
 privat og for bedrifter/boligbyggelag
• Gjødsling og kalking
• Høytrykkspyling og fasadevask
• Lekeplasser og lekeapparater 
• Snøbrøyting og strøing
• Vanning

Vi utfører:

La oss hjelpe deg med hagearbeid og vedlikehold

Vi utfører både store og små oppdrag, kontakt oss for 
GRATIS befaring og et uforpliktende tilbud

Tlf.: 95 400 700  •  post@gartnerservice.as

FØR ETTER

FØR ETTER


